
Referat styremøte Marinevold hageby 12.02.2020  

Tilstede: Marianne, Lena, Hedda, Mary, Dag Robin, Jessica 

Sak 1: Konstituering av styret – styret skal ha 5 medlemmer pluss vara. 

Leder og kasserer: Marianne  

Sekretær: Lena 

Husansvarlig: Mary 

Webansvarlig: Jessica 

Styremedlemmer: Hedda og Dag Robin 

 

Marianne ønsker ikke være styreleder lenger etter årsmøtet, ,men kan tenke seg å være 
kasserer. 

 

Sak 2: Medlemsregister  

Jessica er ansvarlig. Hun har fått bare noen få mailadresser. Lena sender henne mailadresser 
til alle i “midtgata”. Jessica legger ut på facebooksiden.  

Jessica kan opprette e-fakturaer på bakgrunn av dette. 

 

Sak 3: Kontaktinfo til styret 

Vi har en postboks. Denne er unødvendig og koster 1000 kr i året. Vi sier opp denne nå. 

Mary går til Bunnpris for å si opp denne. 

Mailadresse: styret@marinevold.org. Det er Jessica som administrerer denne pr nå. Leder 
skal også ha adgang til denne. Styreleder tar ansvar for å lese mail og fordele 
ansvar/informasjon videre. Marianne avklarer dette med Jessica. 

 

Sak 4: Støy 

Hedda og Dag Robin var på møte med KLP i høst. Det var en feil at det skulle være støy på 
kveld og helg, dette skulle ordnes – og vi antar at dette er i orden. 

De skulle også utbedre støy på hverdag dagtid etter nyttår, og har forpliktet seg til dette. 
Dette er ikke utbedret, det er vanskelig å vurdere effekten av dette før det blir sommer og 
varmt. Vi lar saken hvile til det blir sommer og evaluerer på nytt da. Hedda og Dag Robin tar 
ansvar for dette. 

 

Sak 5: Sandkassene og brøyting 

Alle gatene bortsett fra Udbyes gate har sandkasse. Sandkassene har blitt fylt opp 2 ganger i 
år.  



Midtgata har brøyting. Vi betaler 30.000. Avtalen bør reforhandles. Brøytingen er for dårlig. 
Dag Robin tar ansvar for å snakke med TOBB.  

 

Sak 6: Infoskriv til nyinnflyttede 

Hedda skriver og sender ut til oss for innspill. Lena sender infoskriv fra sitt gamle borettslag. 

Hva skal stå i infoskrivet: 

- Kontaktinfo til styret (og roller) 
- Nettside og facebookside 
- Hva går kontigenten til 
- Huset – leie 
- Årsmøte 
- Hagelag 
- Brøyting 
- Dugnad 
- Historien til “skjitbyen”/Marinevold Hageby 
- Nærområdet – bibliotek/skriveverksted, Slabberas. 

 

Sak 7: Aktiviteter 2020: 

Jubileum: Lena og Hedda skal innkalle til møte innen neste par uker. Jessica blir også med i 
komiteen. Snakke med de som har bodd her lenge. Mary har bodd her i over 40 år. Og MDG 
23 A har bodd her lenge. Berit Steen. Lars i Abels gate 4. Jessica har bilder fra slekt av Børge. 

Dugnad: Før 17 mai. Onsdag 6. mai kl 18.00 (Marianne har bursdag!) 

Det som pleier å gjøres på dugnad: 

- Kosting av gater 
- Rydding av søppel 
- Stell av huset 
- Grilling av pølser og litt kos.  
- Hageavfallssekker 
- Svartsekker til søppel (Hedda kjører søppel til Heggstadmoen). 

Juletrefest: 

Vi tar opp igjen dette neste styremøte 

 

Sak 8: Årsmøte:  

Årets årsmøte blir i uka før påske. Tirsdag 31. mars kl 1900 i huset. 

Det må skrives årsmelding om hva som har skjedd siden forrige årsmøte. Lena skriver denne.  
Styremøter. Bestilt sand x 2. 

Marianne skriver regnskap og lager budsjett. 

Innkalling senest 3 uker før. 

 



Sak 9: Neste møte 

Tirsdag 17. mars, hos Marianne. 

 

Eventuelt 1: Årsmøtet vedtok økning av medlemskontigent for å kunne ta vare på huset. Det 
bør opprettes en høyrentekonto for pengene som skal settes av til huset. Marianne tar 
ansvar for dette. 

 

Eventuelt 2: Den gamle brukskontoen for velforeningen var registrert på Mary, denne skal 
være avsluttet, men det har kommet årsmelding. Mary dobbeltsjekker at den er avsluttet.  

 

Eventuelt 3: Huset. Marianne tar kontakt med han som skulle ta “befaring” og spørre om 
han kan gjøre dette før årsmøtet. 

 

Eventuelt 4: Arborist. Jessica legger ut arboristkonklusjonen. 

 

 

 


